

永安旅遊指定旅遊產品優惠

## Designed travel product offers at Wing On Travel

條款及細則:

- 推廣碼只供3香港客戶使用,訂購產品前請先登入永安旅遊會員賬戶,並於付款前輸入指定推廣碼 方可享折扣優惠。
- 2. 此優惠推廣期由即日起至 2025 年 12 月 31 日。
- 3. 優惠先到先得,額滿即止,每名會員限用一次。
- 4. 推廣碼不能與其他優惠及折扣同時使用 (eMoney 除外)。
- 5. 優惠不能兌換現金,並不可用於任何已完成、提交或預訂成功的訂單;亦不能轉移至其他會員賬戶 內。
- 6. 如因任何原因取消訂單,推廣碼將不獲補發。
- 7. 推廣碼不可用作扣減稅項、附加費、保險費、碼頭費、運費、產品原本折扣優惠及其他費用。
- 8. 永安旅遊保留隨時修改或終止優惠的權利。如有任何爭議,永安旅遊擁有最終決定權。

Terms and conditions

- 1. The offer is applicable to 3 Hong Kong customers only. Please login to Wing On Travel member account before ordering a product and enter the promo code before payment to enjoy the discount.
- 2. The offer is available from now until 31 December 2025.
- 3. The offer is on a first-come, first-served basis, while stocks last. Each Wing On Travel member can use a promo code once during the promotion period.
- 4. The promotion code cannot be used in conjunction with other promotions and discounts (except eMoney).
- 5. The offer cannot be exchanged for cash and cannot be used for any completed, submitted or successfully booked orders. They also cannot be transferred to other member accounts.
- 6. If an order is cancelled for any reason, the promo code will not be reissued.
- 7. The promo code cannot deduct taxes, surcharges, insurance fees, terminal fees, freight charges, original product discounts and other fees.
- 8. Wing On Travel reserves the right to modify or terminate the promotion at any time. In case of any dispute, Wing On Travel reserves the right to make the final decision.